



Rally of Lebanon

41st Rally of Lebanon

July 6th, 7th, and 8th, 2018



Promotion Classification Entry Form *Demande d'engagement du Classement Promotion*

Competition No. / No. de compétition

Entrant / Concurrent: _____
Make and model / Marque et modèle: _____
Colour / Couleur: _____
Registration No. / No. d'immatriculation: _____
Telephone / Téléphone: _____ Fax / Facsimile: _____
E-mail / E-mail: _____

With reference to the supplementary regulations of the 41st Rally of Lebanon:

- 4.4 There will be a **PROMOTION** classification for the competitors with the following conditions:
- To hold the Lebanese nationality and competition licence.
 - Not to be F.I.A. priority driver
 - Not to be MERC priority driver
 - Not to be a Lebanese A.S.N. priority driver
 - The car must be the property of one of the crew members and not the property of any dealer or manufacturer.
 - Have not been classified among the first 3 during the past two years at the Rally of Lebanon.

A list of **PROMOTION** classification will be issued at the same time as the starting list.

Suivant le Règlement particulier du 41st Rally of Lebanon:

- 4.4 Il sera établi un classement **PROMOTION** réservé aux équipages remplissant les conditions suivantes:
- Titulaire de nationalité libanaise et détenant la licence sportive libanaise.
 - Ne pas être pilote prioritaire F.I.A.
 - Ne pas être pilote prioritaire MERC
 - Ne pas être un pilote prioritaire de l'ASN libanaise.
 - Le véhicule engagé devra être la propriété de l'un des membres de l'équipage et ne pas être la propriété d'un constructeur ou d'un importateur de voitures.
 - Ne jamais avoir été classé parmi les trois premiers du Rally of Lebanon durant les deux dernières années.

*Une liste des pilotes candidats au classement **PROMOTION** sera publiée avec la liste de départ.*

I the undersigned hereby declare that I have been acquainted with the abovementioned article and in accordance with the required conditions.

Je soussigné déclare avoir pris connaissance de l'article susmentionné, de même être conforme aux conditions requises.

Signatures / Signatures

Date / Date: _____